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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Tijdens de behandelingen van Actieplannen Veiligheid 2018 en 2019 (december 2018) heeft het

college van de gemeente Roosendaal de toezegging gedaan om in geval van afhandeling van

criminele activiteiten de connectie te leggen met de zogenaamde spreekuurrechter. Aangezien de

behandelingen van bovengenoemde actieplannen al geruime tijd achter ons liggen, achten wij het tijd

dat op korte termijn dit aandachtspunt gerealiseerd kan worden.

Hierover heeft de Roosendaalse Lijst een aantal vragen:

Bent u nog steeds van mening dat de methodiek van spreekuurrechters ook een goed

alternatief zou kunnen zijn in de gemeente Roosendaal in plaats van mogelijk lange procedures?

Zo ja, wat zijn tot op heden getroffen maatregelen om spreekuurrechters ook voor de gemeente

Roosendaal in te zetten?
lndien er nog onvoldoende voortgang is bereikt; Wat ven¡vacht u in de nabije toekomst te

kunnen doen hieraan?
Wat vindt u van het voorbeeld Den Haag om zogenaamde wijkrechters aan te laten stellen die

in wijken en dorpen van de gemeente Roosendaal mogelijke burenruzies of overlastsituaties

versneld kunnen oplossen?
Zijn er stappen hiervoor te zetten, hoe en op welke termijn?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Peter Raijmaekers en René van Broekhoven
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Wij zijn van mening, dat een spreekuurrechter (regelrechter of wijkrechter) de toegang tot de
rechter voor rechtzoekenden kan vergroten. Met andere woorden: de laagdrempeligheid spreekt ons
enorm aan.

2. Met de Rechtbank Zeeland - West-Brabant zijn wij hierover al geruime tijd in gesprek. Gelet op
de positieve geluiden over de pilots met de Rotterdamse Regelrechter en de Haagse Wükrechtel
heeft de burgemeester de rechtbank onlangs verzocht een dergelijke pilot ook in Roosendaal te
starten.

3. Zie het antwoord op vraag 2.

4. Hoewel in de pilots van Rotterdam en Den Haag geen grote aantallen zaken zijn behandeld,
lijken zij een waardevolle aanvulling te zijn op de bestaande reguliere procedure. Vooral het feit dat
zaken snel op zitting worden gepland, waarmee juridisering van een geschil kan worden voorkomen.
Kanttekening is wel, dat beide partijen moeten instemmen met de behandeling van hun zaak door de
"pilotrechter". ln veel gevallen komt het voor, dat de "wederpartij" daartoe niet bereid is.

5. Het is uiteindelijk aan de rechtbank om te besluiten of al dan niet een pilot wordt gestart.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosen

De secretaris, De
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